
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 19/01/2024 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
 
ΘΕΜΑ: «Ελλείψεις Ακτινολόγων Ιατρών στο "Σκυλίτσειο” (Γενικό Νοσοκομείο 

Χίου)» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως ενημερωθήκαμε, συνεχώς επιδεινώνεται η λειτουργία του Ακτινοδιαγνωστικού 
Τμήματος του Νοσοκομείου Χίου. Ο δε λόγος της συνεχούς επιδείνωσης είναι η 
διαχρονική έλλειψη Ακτινολόγων. Προς επίρρωση του εν λόγω δεδομένου πασίδηλα 
καταδεικνύει η πρόσφατη αρνητική απάντηση του Νοσοκομείου Χίου στη διενέργεια 
ακτινογραφίας σε νεοσύλλεκτους στρατεύσιμους. Αντ΄ αυτού έλαβαν την υπόδειξη, λόγω 
παρουσίας μίας και μοναδικής Ακτινολόγου στο «Σκυλίτσειο», ότι το παραπεμπτικό της 
ακτινογραφίας πρέπει να εκτελεστεί σε συμβεβλημένους ακτινοδιαγνώστες. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε όπως προβείτε στις δέουσες ενέργειες, προκειμένου να στελεχώσετε με 
Ακτινολόγους το Γενικό Νοσοκομείο Χίου, ώστε να μην παρατηρούνται στο μέλλον τέτοιας 
μορφής αρνήσεις από αυτό σε στρατεύσιμους κι όχι μόνο; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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